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Uchwała nr 4/2019 
Rady Osiedla Cisowa 
z dnia 10. 04. 2019r 

w sprawie: przyjęcia absolutorium dla Zarządu Osiedla Cisowa za rok 2018. 

§I 

Na posiedzeniu Rady Osiedla oraz Zarządu w dniu lO. 04. 2019r Przewodniczący 
przedstawił sprawozdanie z wykonanych prac Zarządu Osiedla oraz Rady za rok 2018. 

§2 

Po sprawozdaniu Rada Osiedla podjęła uchwałę, w której jednogłośnie udzieliła 
absolutorium Zarządowi Osiedla z prac za okres 2018 

§3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Kędzierzyn - Koźle dnia 10. 04. 2019r 
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Sprawozdanie 
z działalności Zarządu Osiedla Cisowa oraz Rady 

za r o k 2018 

W dniu 10 kwietnia 2019 roku na zebraniu Rady i Zarządu Osiedla Cisowa Przewodniczący Zarządu 
podsumował działalność w roku 2018. Przedstawił główne założenia pracy jakie ustalono na ostatnim 
zebraniu w 2018 roku, które poświęcone było ustaleniu działalności Zarządu Osiedla pod katem remontów 
oraz inwestycji na osiedlu w roku 2018. Omówiono następnie wszystkie złożone wnioski do realizacji oraz 
podsumowano ich wykonanie. 

W roku 2018 na terenie osiedla Cisowa zostało zrealizowane następujące zadania: 

• wykonano doposażenie strefy rekreacji, pomiędzy ul. Fredry a ul. Barbary, 
w urządzenia do ćwiczeń street workout i siłowni zewnętrznej w ramach Budżetu 

Obywatelskiego zakończone wiosną 2018 roku). 
• Wykonano chodnik pomiędzy budynkiem a trybunami 
• wykonano remont i ocieplenie dachu budynku Domu Sportowca zgodnie z wykonaną 

dokumentacj ą techniczną i przetargową 
• wykonano malowanie pomieszczenia sali - siedziby Rady Osiedla 
• w ramach budżetu Obywatelskiego wykonano chodnik na ulicy A. Fredy w kierunku Łąk 

Kozielskich 
• zakończono modernizację drogi Jana Brzechwy z kierunku Kędzierzyn Kuźniczka do granicy 

miasta w kierunku Zalesie Śląskie. 
• Zlecono wykonanie dokumentacji modemizacji ulic Radosna i Nadrzeczna. 

Zarząd Osiedla dla swoich mieszkańców zorganizował wiele imprez dla mieszkańców osiedla Cisowa: 
• w styczniu, marcu oraz grudniu turnieje Tenisa Stołowego, 
• Liga Mistrzów BRD 
• 10 marca zostało zorganizowane "Spotkanie mężczyzn z okazji święta patrona pracy św. 

Józefa" podczas tej imprezy zorganizowano ciekawe konkurencje sprawnościowe takie jak 
cięcie drewna piłą, wbijanie gwoździ na czas, odgadywanie gatunków drewna, obieranie 
ziemniaków na czas oraz ubijanie ciasta itp .. 

• zorganizowano imprezę dla dzieci z okazji "Dnia Dziecka" wspólnie z Radą Rodziców przy 
ZSP l w Kędzierzynie - Koźlu, 

• w czerwcu współorganizowaliśmy wspólnie z Mniej szością Niemiecką "Dzień Babci 
i Dziaka", 

• 14 - 15 lipca zorganizowano wspólnie, Urzędem Miasta Kędzierzyn - Koźle, Miejskim 
Ośrodkiem Kultury, Miejskim Ośrodkiem Sportu i Rekreacji, Ochotniczą Strażą Pożarną, 
Caritasem Parafialny, Radą Rodziców przy ZSP l , osiedlowy festyn dla mieszkańców osiedla 
Cisowa, 

• wspólnie z Zespołem Szkolno - Przedszkolnym nr l w Kędzierzynie - Koźlu, Radą Rodziców 
przy Zespole Szkolno Przedszkolnym Nr l oraz Mniejszością Niemiecką 

współorganizowaliśmy "Przemarsz św. Marcina", 
• wspólnie z Zespołem Szkolno - Przedszkolnym nr l w Kędzierzynie - Koźlu, Radą Rodziców 

przy Zespole Szkolno - Przedszkolnym Nr l współorganizowaliśmy "Szkolne spotkani 
wigilijne"., 

• wspieramy działalność na rzecz bezpieczeństwa na drogach dzieci i młodzież przez 
współorganizowanie 41 Ogólnopolskiego Turnieju Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym.", 

• wspieramy działalność na rzecz bezpieczeństwa dzieci i młodzież w szkoleniu pierwszej 
pomocy oraz dziedzinie pożarnictwa dzięki temu współorganizujemy Rodzinny Turniej 
Bezpieczeństwa "Dziecko dobrze postępuje gdy rodziców naśladuje", 

• wspieramy działalność sportową sekcji terusa stołowego, która trenuje i rozgrywa turnieje w 
Amatorskiej Lidze Tenisa Stołowego, 



• Rada Osiedla bierze udział w odbiorach technicznych inwestycj i na osiedlu. 

Podczas wszystkich odbiorów inwestycji wykonywanych na osiedlu Cisowa oraz przeglądów 

gwarancyjnych uczestniczył przewodniczący Zarządu Osiedla Jerzy Rosenhof. 

Rada osiedla utrzymuje stały kontakt ze wszystkimi organizacjami działającymi na terenie osiedla 
(Rada Rodziców przy ZS-P nr 1 oraz Zespół Szkolno - Przedszkolny nr 1, Straż Pożama, Klub Sportowy KS 
Cisowa, Caritas Parafialny, Mniejszość Niemiecka). Nasze fonny współpracy to współudział w imprezach 
organizowanych przez poszczególne organizacje, wspólne ustalania priorytetów na osiedlu oraz dotarcie do 
większej grupy mieszkańców i stały bieżący przekaz infonnacji o potrzebach mieszkańców osiedla. 

Pomimo wieloletnich wniosków o poszczególne inwestycje na terenie osiedla Cisowa do budżetu 
Miasta, wiele z tych inwestycji czeka jeszcze na wykonanie. Jednak przedkładamy zawsze na pierwsze 
miejsce te inwestycje, które w dużej mierze są niezbędne dla mieszkańców osiedla. 

Do ważnych spraw możemy zaliczyć: 

1. przegląd oraz remont wszystkich dróg na osiedlu, 
2. budowa chodników na osiedlu 
3. wykonanie kanalizacji burzowej na tych drogach, 
4. utwardzenia dróg gruntowych na osiedlu, 
5. wybudowanie boiska treningowego oraz dokończenie remontu trybun na boisku sportowym, 
6. dokończenie parkingu wzdłuż drogi dojazdowej do boiska, na potrzeby boiska sportowego oraz 

n'liasteczka ruchu drogowego i sali gimnastycznej przy Zespole Szkolno - Przedszkolnym nr 1, 
7. wykonanie infrastruktury sportowej na terenie przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym nrl, 
8. budowa nowej remizy strażackiej, która posiadała już dokumentacje wykonawczą, 
9. budowa drugiego placu zabaw dla dzieci na terenie osiedla, 
10. doposażenie nowo wybudowanego placu zabaw na terenie osiedla, 
11. wykonanie parkingów wzdłuż drogi Wakacyjnej obok płotu boiska oraz przy wjeździe na ulice 

Wakacyjną od strony ulicy Jana Brzechwy. 

Rada Osiedla wnioskuje również do Starostwa Powiatowego w sprawach dotyczących bezpieczeństwa 
mieszkańców starając się o remont dróg powiatowych, remont oraz budowę chodników dodatkowo o 
prawidłowe oznakowanie tych dróg. Zabiega również o zmianę tranzytu transportu ciężkiego przez osiedle 
Cisowa z powodu uciążliwości dla mieszkańców osiedla. 

W rok 2018 na osiedlu Cisowa gościła Prezydent Miasta dwukrotnie. Mieszkańcy osiedla na tych 
spotkaniach mogli dodatkowo spotkać się z urzędnikami Urzędu Miasta między innymi: wydziału 

inwestycyjnych, zarządzania dróg, geodezji, ochrony środowiska. Na spotkaniach mieszkańcy mieli 
możliwość przedstawienia spraw jakie ich nurtują oraz wyjaśnienia problemów jakich nie rozumieją. 

Zarząd Osiedla Cisowa otrzymuje do dyspozycji środki finansowe na działalność statutowa oraz 
utrzymanie siedziby Rady Osiedla "Dom Sportowca" w Cisowej. Z tych funduszy Zarząd Osiedla musi się 
rozliczyć w okresie budżetowym nad, którym nadzór sprawuje Wydział Administracyjno -Gospodarczy oraz 
Wydział Finansowy Urzędu Miasta. 

Zarząd Osiedla Cisowa serdecznie dziękuje za środki [mansowe na działalność statutowa oraz 
utrzymanie siedziby Rady Osiedla 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Cisowa 

Jerzy Rosenhof 


